
 
PROTOKOLL 8/2024 
 
24-05-21 Styrelsemöte kl 19.00 – 20.00  
 
Närvarande: 

Frida Tjernberg, ordf 
Josefine Cuevas Brodd, från §7 

 Kerstin Hägglund  
 Rickard Klein 
 Corinne Palm Kullberg, anmält förhinder 

Maria Landergård 
Åsa Larsson 
Johanna Winejo-Larsson, anmält förhinder 
Sölvi Linder, anmält förhinder 
Lars Appelin 

 
  
§1 Mötet öppnas 
 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes.  
 
§3 Val av  justerare  
 Till justerare valdes Åsa Larsson. 
 
§4 Föregående protokoll – 240417 

- BPH i Piteå och via Jämtlands Härjedalens kennelklubb.  
Åsa har varit i kontakt med Södra Norrbottens kennelklubb men de har inga lediga tider 
i år. Åsa fick i uppdrag att kontakta dem igen för att försöka få till ett datum nästa år. 
Åsa undersöker också möjligheterna och kostnaderna för om DSR anordnar ett eget 
BPH med hjälp av inhyrda funktionärer.  
 
- Funktionärspolicy – ersättningsfrågan – frågan bordlades till nästa möte.      
 
- Förslag till information till nya hundägare på hemsidan – frågan bordlades till nästa 
möte. 
 

 - Beräkning av årets hund 2024, har vi hittat ytterligare två personer som vill räkna?  
   Frågan bordlades till nästa möte. 

 
- Exteriörbeskrivning Göteborg – kan Benny Blidh? Rickard har varit i kontakt med 
Benny Blidh som ska återkomma i frågan. Blir tidigast i september. 

 



§5 Inkomna handlingar:     
 240417 SSPK protokoll 
 240418 Remiss: Förslag till nya typstadgar för SKK:s medlemsorganisationer. 

På förekommen anledning konstaterades att avelsansvaret aldrig kan ligga 
på avelskommittén utan det är uppfödarens ansvar. 

 240425 Ändringar i praxis och regelverket som träder i kraft omedelbart 
 240426 Webbinarium om motion för valpar 
 240426 Inbjudan till möte med SSPK:s rasklubbskommitté. 
   Från styrelsen deltog Frida, Josefine, Maria och Åsa. 
 240502 Auktorisation Pinscher + CAO DA SERRA ESTRELA 
 240503 Nya SKK.se och SKK funktionär lanseras på måndag 
 240507 Protokoll SKK/CS 2/2024 
 240508 Webbinarium om inkorsningsprojekt 
 240509 Information från SKK Centralstyrelse 
 240515 Nya presentationer av hundraser på våra sajter 
 
§6 Ekonomi 

Lars Appelin redogjorde för ekonomin. Uppfödarlistan består nu av 93 uppfödare. 
Anmälningsavgifterna till Cupen har inkommit men inbetalning av mat under Cupen 
pågår. Fakturor på inköpta priser har betalats.  

 
§7 Styrelsefrågor från: 
 Aktivitetskommittén 
 Cupen: Frida informerade om att det är 71 anmälningar till lördagens utställning och 38 
 till de arbetande grenarna på söndagen.  

Maria Brantemark kommer att ansvara för shopen på lördagen och Maria Landergård 
på söndagen. 
Lägret: Josefin informerade om att 3 instruktörer nu är bokade för lägret och att anmäl- 
ningsformuläret kommer att finnas tillgängligt på hemsidan och sociala medier inom 
kort. 
Avelskommittén 
Maria informerade om: 

• att uppfödarna kommer att få ett uppfödarbrev före midsommar.  
• att Maria Stelin har tagit över ansvaret för DNA listorna. 
• att SSPK har beslutat följande: När SSPK anordnar ett MH eller BPH och antalet 

anmälningar överstiger antalet platser, kommer platserna att lottas ut.  
• på initiativ från ledamot inom SSPK:s avelskommitté har man ställt frågan om vi 

är intresserade av att närmare undersöka om och i så fall hur, storleken har 
förändrats inom rasklubbarnas raser. Konstaterades att vi behöver diskutera 
detta närmare, innan vi tar ställning i frågan. 

• att en uppfödargrupp har bildats inom SSPK bestående av Anette Persson, 
Catharina Alwall Svennefelt samt Maria själv. Syftet är att gruppen genom olika 
aktiviteter ska tillvarata uppfödarnas intressen.  

 
Beslöts att vi fortsättningsvis ska ha en stående punkt ”information från SSPK” som 
Maria, som är ledamot inom både DSR och SSPK, kommer att ansvara för.  
 
 
 
 



Hälsogruppen 
Imorgon, den 22 maj kl 14.00, anordnar Hälsogruppen ett webbinarium med veterinär 
Marie Jury kring temat ”Hur behåller vi vår hund frisk”. Seminariet kommer att spelas in 
så att medlemmarna kan lyssna på det i efterhand.  
 

§8 Medlemstidningen 
Frida påpekade vikten av att alla som ska bidra till innehållet i tidningen håller den 
deadline som Maria Bane meddelat. 

 
§9 Mail 

Konstaterades att det är viktigt att vi, när vi besvarar/skickar ett mail, skriver under 
med vårt eget namn även om mailet kommer från någon arbetsgrupp/kommitté. 

 
§10 AU beslut 
 AU beslut nr 2/2024 har skickats till samtliga i styrelsen som inte hade något att erinra 
 i frågan. 
 
§11 Övriga frågor 

På lördag den 25 maj anordnar SSPK ett seminarium angående marknadsföring. Maria 
Landergård kommer troligen att delta men det vore bra om ytterligare någon från 
styrelsen kunde medverka. 

 
§12 Nästa möte 

Eftersom flera ledamöter var frånvarande vid dagens möte och vi har många 
obehandlade frågor, beslöts att vi har ytterligare ett möte före sommaren. Detta äger 
rum måndagen den 17 juni kl 19.00 – 21.00 

   
 

Vid protokollet: 
 
 
Kerstin Hägglund 
 
 
 
Mötesordförande      Justerare 
 
 
 
Frida Tjernberg       Åsa Larsson 
 


